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אבל לשמוע  תתפלאו  מלאכים?  לראות  אפשר  האם  מלאכים: 
כן! ועוד יותר לגלות שכל אחד מאיתנו הוא אחד כזה!

כל אחד מאיתנו הוא שילוב של פוטנציאל ונזק, טוב וחוסר שלמות.

תמיד סיקרן אותי לדעת למה הקב”ה בחר לשים אותנו בנסיבות שמקשות
חוויות עם  שמימיות  “ישויות  חברה  פעם  לי  שאמרה  כפי  להיות  עלינו 

ארציות”.

גם לכם יצא לחשוב על זה?

אולי גם זה יעניין אתכם:

אם יש לכם את צרור המפתחות הזה אתם מסודרים בחיים

בלי יום רע אחד בחיים שלי

https://breslov.co.il/%d7%9e%d7%9c%d7%90%d7%9a-%d7%91%d7%93%d7%9e%d7%95%d7%aa-%d7%91%d7%9f-%d7%90%d7%93%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%90%d7%9d-%d7%99%d7%a9-%d7%9c%d7%9b%d7%9d-%d7%90%d7%aa-%d7%a6%d7%a8%d7%95%d7%a8-%d7%94%d7%9e%d7%a4%d7%aa%d7%97%d7%95%d7%aa-%d7%94%d7%96%d7%94-%d7%90%d7%aa%d7%9d-%d7%9e%d7%a1%d7%95%d7%93%d7%a8%d7%99/
https://breslov.co.il/%d7%91%d7%9c%d7%99-%d7%99%d7%95%d7%9d-%d7%a8%d7%a2-%d7%90%d7%97%d7%93-%d7%91%d7%97%d7%99%d7%99%d7%9d-%d7%a9%d7%9c%d7%99/


גדול מהחיים: אוסף אנקדוטות לצמיחה אישית ולרגעים מאושרים בחיים

הרע”, היצר  נגד  עולם  בורא  כלפי  עושה  שאדם  ביותר  הקטנה  “התנועה 
אומר רבי נחמן, “מעשה טוב כלשהו כשהוא מתרחק מהרע שווה יותר מאלף

שנים של עבודת השם בלי שום יצר הרע כמו שעושים המלאכים”!

כן, זה מה שאומר רבי נחמן.

במקום להסתכל בבוז על הטבע הנמוך שלי, כלומר היצר הרע, אני יכולה
לראות בו כשותף היקר שלי.

התנועה הקטנה ביותר שאדם עושה כלפי בורא עולם נגד היצר הרע שווה
יותר מאלף שנות עבודה של מלאכים!

לא, אני ממש לא מחפשת להוסיף לאתגרים שלי, אבל אני יכולה להבין
שההתמודדות הכל כך אנושית וארצית שלי יפה ויקרה מאוד לבורא עולם.

על להתגבר  לי  מאפשר  שלא  הרע  היצר  בגלל  פחות  אותי  מעריך  לא  הוא 
הזה היצר  את  שאמשוך  לרגע  מחכה  הקב”ה  להיפך.  והניסיונות,  הקשיים 
לבית המדרש כמו שאומרים חז”ל. שאמשוך אותו עם כל הלהט השלילי שלו

דווקא לצד הקדושה.

גדול הכי  ולנכס  ברית  לבעל  שלנו  הגדול  האויב  את  להפוך  הדרך  זאת 
שלנו.

אז נכון, אנחנו לא מלאכים וישויות שמימיות, אבל אנחנו כן מלאכים
בדמות אדם – וזה דבר גדול!

https://breslov.co.il/%d7%92%d7%93%d7%95%d7%9c-%d7%9e%d7%94%d7%97%d7%99%d7%99%d7%9d-%d7%90%d7%95%d7%a1%d7%a3-%d7%90%d7%a0%d7%a7%d7%93%d7%95%d7%98%d7%95%d7%aa-%d7%9c%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99/


ההתמודדות הזו היא הדבר הכי יפה ויקר בעיני בורא עולם!

רוצה אני  שאני.  כמו  עצמי  את  לקבל  מתקשה  אני  לפעמים  אהוב,  אבא 
להבין לי  עזור  עכשיו.  נמצאת  אני  בו  מהמקום  אליך  יותר  להתקדם 
שההתמודדות שלי עכשיו, מהמקום בו אני נמצאת, היא בדיוק מה שאתה

רוצה ממני!

(מבוסס על דברי רבי נחמן, ליקוטי מוהר”ן חלק ב, מט).

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 
הזה.

https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/
https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/

